
 
 

 

 

Tarnów, 2 listopada 2022 r. 

KRM.0003.586.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXIII sesji Rady Miejskiej 27 października 2022 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tadeusz Żak zgłosił następujące 

wnioski: 

1. W imieniu tarnowskich taksówkarzy poprosił o informację, kto dał zezwolenie firmie Bolt na 

przewozy na terenie Tarnowa? Zwrócił uwagę na to, że wszystko to odbywa się kosztem naszych 

przewoźników. 

2. W imieniu mieszkańców zwrócił się z prośbą o przycinkę drzew od ulicy Szpitalnej przy kamienicy 

Mickiewicza 25. Radny poprosił by rozważyć ewentualnie w tym miejscu wycinkę drzew i 

dokonanie nasady nowymi niskimi drzewami. W tym momencie mieszkańcy tego adresu zgłaszają 

zacienienie spowodowane tymi drzewami co powoduje brak możliwości oszczędzania energii 

elektrycznej. 

3. W imieniu mieszkańców oraz osób parkujących przy ul. Łaziennej od strony hal wrócił się z prośbą 

o uzupełnienie ubytków w nawierzchni parkingu, ponieważ samochody z niskim zawieszeniem 

mają problem z poruszaniem się w tym miejscu. 

4. W nawiązaniu do swojego wniosku sesyjnego KRM.0003.561.2022 ponowił prośbę o zakończenie 

rozpoczętych prac przy ulicy Szkolnej. 

 

 


		2022-11-02T15:42:54+0100




